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Stanovisko Vedenia Právnickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave 

k vyhodnoteniu dotazníka absolventov  
magisterského a doktorandského štúdia, 

ktorí ukončili štúdium v akademickom roku 2021/2022 

 

 

 

     Vážené absolventky, vážení absolventi Právnickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave v 
akademickom roku 2021/2022, 
 

     ďakujeme, že desiati z Vás ste si našli čas aj dva roky od ukončenia štúdia a vyjadrili svoje 
názory a postrehy v absolventskej ankete.  
 

     Teší nás, že všetci zúčastnení ste ohodnotili nadobudnuté vedomosti a zručnosti počas štúdia 
na fakulte za vynikajúce a nadpriemerné.  
     Pri otázke, či Vás Vaše vzdelanie optimálne pripravilo na uplatnenie sa v odbore, ste všetci 
respondenti súhlasili, čo je veľmi potešujúce, keďže ide o skutočne relevantný názor podporený 
relatívne čerstvou pracovnou skúsenosťou. Všetci respondenti ste sa zamestnali v odbore právo. 
     So štúdiom na Trnavskej univerzite bolo spokojných 100 % respondentov z Právnickej 
fakulty, a sme teda radi, že na fakultu spomína každý z respondentov v dobrom. O tom svedčí 
aj ohodnotenie kvality výučby, ktorú veľmi pozitívne a pozitívne ohodnotilo 100 % 
respondentov a ohodnotenie obsahu a štruktúry štúdia, s ktorými bolo spokojných 80 % 
respondentov.  
     Osobitne nás teší, že spokojných s akademickou povesťou našej fakulty bolo 100 % 
respondentov, keďže dobrá povesť a dobré meno sú zásadným pilierom tejto fakulty. To 
reflektuje aj spokojnosť s reputáciou medzi zamestnávateľmi, ktorá bola tiež 100 %- ná. 
     Je potešujúce, že s nadobudnutím pracovných skúseností hodnotilo 80 % z Vás, že 
vzdelávanie na PF TU bolo orientované na prax, pričom jeden respondent mal odlišný názor. 
O rozvoj praktického vzdelávania sa snažíme kontinuálne, a to formou rôznych spoluprác, 
ktorých počet je každým rokom vyšší (https://iuridica.truni.sk/spolupraca-s-inymi-
instituciami), zavádzaním nových predmetov vyučovaných odborníkmi z praxe (v ak. roku 
2024/2025 napr. Farmaceutické právo, Daňové a colné právo, Investičná akadémia, v ak. roku 
2025/2026 Právna klinika mediácie I. a II.) či fakultatívnymi podujatiami: 
https://iuridica.truni.sk/udalosti 
S predmetnou otázkou súvisí aj otázka spolupráce fakulty so spoločnosťami a organizáciami, 
ktorú ako veľmi dobrú alebo dobrú ohodnotilo 80 % respondentov, pričom jeden zvolil 
možnosť, že sa nevie vyjadriť. 
     Dostupnosť a ochotu pomáhať zo strany pedagógov ohodnotilo veľmi dobre alebo dobre 80 
% respondentov a jeden respondent sa nevedel vyjadriť. Sme teda radi, že máte na pedagógov 
dobré spomienky a, rovnako ako my, ich považujete za výborných odborníkov.  
     Medzinárodnú orientáciu fakulty hodnotilo pozitívne 80 % respondentov. Sme radi, že ste 
mali pozitívne skúsenosti či už prostredníctvom ERASMU alebo iných našich spoluprác so 
zahraničím: 
https://iuridica.truni.sk/sites/default/files/dokumenty/zahranicne-vztahy/Erasmus/zoznam-
partnerskych-univerzit-erasmus-studenti_studium1.pdf 

http://iuridica.truni.sk/en/international-relations  
     Spokojnosť s vysokoškolským životom vyjadrilo 60 % respondentov, okrem tých, ktorí 
zvolili možnosť, že sa nevedeli vyjadriť.  
     S administratívou a vybavením fakulty boli spokojní všetci respondenti.  
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     K ubytovaniu sa respondenti vyjadriť nevedeli, na tomto mieste však dávame do pozornosti, 
že ubytovanie pre študentov je v kompetencii univerzity, nie jednotlivých fakúlt. 
     Až 60 % respondentov si prácu po štúdiu našlo prostredníctvom inzercie voľných 
pracovných miest, o ktorú sa snaží aj fakulta, a to tak pre študentov ako aj pre absolventov, 
pričom 40 % respondentov stretlo na fakulte aj potenciálnych zamestnávateľov. Tých na fakultu 
prizývame každoročne v rôznom zastúpení (napr. pravidelne každý rok Slovenská advokátska 
komora). 
     K otázke o možnosti zapojenia sa do inovácie študijných programov, resp. jednotiek, sa 
pozitívne vyjadrilo 80 % z Vás, čo je výsledkom dôrazu, ktorý kladieme na vnútorný systém 
kvality a participáciu študentov a iných subjektov. 
     Pozitívne stanovisko zaujalo 100 % respondentov k otázke, či bolo štúdium na fakulte 
orientované na potreby študenta, čo nás veľmi teší, lebo otvorený dialóg so študentmi 
a reflektovanie na ich potreby je kľúčovým prístupom vedenia fakulty a našich pedagógov. 
 

     Záverom nám ostáva už len dodať, že ďakujeme všetkým, ktorí ste si našli čas a vyjadrili 
svoj názor v absolventskej ankete aj dva roky od ukončenia Vášho štúdia. Sme radi, že z Vašich 
názorov vyplýva prevažujúca spokojnosť s Vaším štúdiom. Teší nás, že máte na svoju alma 
mater dobré spomienky a že nám takýmto spôsobom, aj po zaradení sa do pracovného života, 
pomáhate zlepšovať výučbu.  
     Želáme Vám veľa pracovných a osobných úspechov a radi ostaneme v kontakte aj naďalej. 
 

 

 

 

Vedenie Právnickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave 

 


